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írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi történik az Európai Uniós pályázatokkal?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Dr. Kolber István miniszterhez. A kérdésre a választ írásban kérem.

Örömmel tölt el, hogy mint a Turizmusért felelős miniszter komolyan veszi, és szívügyének
tekinti ágazatunk sorsát, és fejlődését, mely a nemzetgazdaságnak és az érdekelt
vállalkozásoknak is nagyon fontos. Az Európai Unió csatlakozás után kiemelten jelentős az
uniós források fogadása és felhasználása minél nagyobb mértékben és a lehető
leghatékonyabban .

Tisztel Miniszter Úr!

Milyen Uniós pályázatok nyertek 2004-ben?
Kikkel történt aláírás és kifizetés 2004-ben pályázatonként, régiónként és mekkora
összegben?
2004-ben mennyi pályázatot nyújtottak-be, mekkora összegben?
2005-re milyen lehetőségek várhatóak?

Várom szíves válaszát!

Lasztovicza Jenő
Fidesz- Magyar Polgári Szövetség
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